

**السادة أعضاء هيئة التدريس والهيئة الادارية والفنية والطلبة**

بجامعة العلوم والتقنية في الفجيرة المحترمين

تماشياً مع توجيهات حكومة دولة الامارات العربية المتحدة للتصدي لجائحة فيروس كوفيد-19 ، والحد من تداعياتها ، وحفاظاً على صحة وسلامة الطلبة والموظفين خلال العام الدراسي 2021-2022 يرجى التزام الجميع بالتعليمات التالية :

**اولاً: الإجراءات الاحترازية قبل فتح الحرم الجامعي والسكن الجامعي**

1. يلتزم جميع منسوبي الجامعة سواء الحاصلين على التطعيم او غير الحاصلين عليه لدى عودتهم بتاريخ 2021/8/29 بإجراء فحص مسحة الأنف PCR على أن لا تتجاوز مدة الفحص أكثر من أربع أيام من تاريخه.
2. يلتزم جميع الطلبة سواء الحاصلين على التطعيم او غير الحاصلين عليه لدى عودتهم بتاريخ 05/09/2021 بإجراء فحص مسحة الأنف PCR على أن لا تتجاوز مدة الفحص أكثر من أربع أيام من تاريخه.
3. ابراز نتيجة فحص مسحة الأنف PCR الحديثة علي برنامج الحصن لأفراد الأمن قبل دخول الجامعة ، مع مواصلة العمل بالإجراءات الاحترازية الأخرى أثناء التواجد داخل الجامعة بالكشف الحراري ولبس الكمامات وتعقيم الأيدي وعدم التمايح والتباعد وغيرها من الإجراءات المعتمدة ببروتوكولات الجامعة للحفاظ على بيئة صحية وأمنة .
4. يلتزم جميع الطلبة و منسوبي الجامعة الحاصلين على التطعيم لدى عودتهم بإجراء فحص مسحة الأنف PCR شهرياً.
5. و يلتزم جميع الطلبة و منسوبي الجامعة غير الحاصلين على التطعيم لدى عودتهم بإجراء فحص مسحة الأنف PCR اسبوعياً
6. يجب على جميع الطلبة و منسوبي الجامعة التأكيد من التوقيع على الاقرار الخاص بكوفيد 19- (COVID-19 Self Declaration) لدى دخولهم مقر الجامعة، وبأخذ بعين الاعتبار الآتي :
  - اذا كان عمر الطالب أقل من 20 سنة فيجب أن يتم امضاء الاقرار من قبل ولي الأمر ، وفي حالة تجاوز عمر الطالب العشرون عاماً يمكن للطالب التوقيع على الاقرار بنفسه .
7. يجب على جميع الطلبة و منسوبي الجامعة المسافرين العودة قبل (14) يوم من تاريخ دوامهم المقرر ، وذلك تماشياً مع إجراءات الحجر الصحي عند العودة من السفر .
8. في حالة رغبة أولياء الأمور العائدون من السفر الدخول لمقر الجامعة لمقابلة شخص معين أو للحصول على أوراق معينة أو ما شابه ذلك ، فيتم ذلك مع تواجد فرد من أفراد الأمن معهم لحين انتهاء معاملتهم . مع الأخذ بعين الاعتبار الإجراءات الاحترازية وشروط دخول المقر .
9. يلتزم جميع الطلبة بالتبليغ عن أسباب تغييبهم في اي يوم بعد مباشرة الدراسة وبخاصة المواد العملية والعيادات و الاستديوهات داخل المقر للأشخاص المعنيين .
10. في حالة ظهور اعراض كوفيد-19 بين الطلبة او الموظفين يجب ابلاغ لجنة الصحة و السلامة لاتخاذ الإجراءات الصحية المناسبة

**ثانياً التطعيم:**

1. سيقصر التعليم الحضوري على الطلبة الحاصلين على جرعتي لقاح مع مرور 14 يوم من الجرعة الثانية والتي تم تحديدها من قبل القطاع الصحي مع تطبيق بروتوكول المرور الأخضر لدخول المنشأة.
2. السماح للفئات المستثناة من طلبة الجامعة بالتعلم بحضورياً مع إلزامية إجراء فحص مخبري (PCR) أسبوعياً.
3. التطعيم اجباري لدخول السكن الجامعي، والذين لديهم استثناء طبي عن التطعيم يتم إجراء فحص مخبري (PCR) اسبوعياً
4. يتطلب دخول السكن الجامعي مع بداية العام الدراسي إجراء فحص مدته 96 ساعة.
5. يتطلب من جميع الطلبة تنزيل تطبيق الحصن لأثبات حالة التطعيم ونتائج الفحوصات
6. يجب على الكادر الأكاديمي والإداري ومزودي الخدمات الحصول على جرعتي لقاح مع مرور 14 يوم من الجرعة الثانية لمباشرة العمل مع تطبيق بروتوكول المرور الأخضر لدخول الجامعة
7. يتطلب على جميع الطلبة الحصول على نتيجة فحص سلبية (PCR) لا تزيد مدتها عن 96 ساعة عند مباشرتهم الدراسة في الجامعة في بداية العام.
8. سيتم تطبيق نظام المرور الأخضر عبر تطبيق (الحصن) لدخول الجامعة لأولياء الأمور.
9. قد تخضع المعايير المذكورة أعلاه للتغيير بناء على أحدث متطلبات الجهات الصحية بالتنسيق مع اللجان و فرق الطوارئ و الأزمات و الكوارث المحلية في امارة الفجيرة

مع تمنياتنا لكم بالسلامة والتوفيق

## Dear Respected USTF Members

In line with the directions of the UAE government to address the COVID-19 pandemic, reduce its repercussions, and preserve the health and safety of all USTF Community during the 2021-2022 academic year, please everyone adheres to the following instructions:

### **FIRST: Precautionary Measures Taken before Opening USTF Campus and Dormitories:**

1. All USTF employees, whether vaccinated or not, shall undergo the Covid-19 examination before returning to the University on August 29, 2021, to ensure that they are safe, and the examination period does not exceed four days from its date.
2. All USTF students, whether vaccinated or not, shall undergo the Covid-19 examination before returning to the University on September 05, 2021, to ensure that they are safe, and the examination period does not exceed four days from its date.
3. All employees and students shall register in the Al Hosn Application to show the result of the recent PCR examination for security personnel before entering the university while continuing to work with other precautionary measures approved by university protocols to maintain a healthy and safe environment.
4. Upon their return, all USTF employees and students who have received the vaccination are obligated to conduct a monthly (PCR) nasal swab examination.
5. Upon their return, all USTF employees and students who did not receive the vaccination must conduct a weekly (PCR) nasal swab examination.
6. All USTF employees and students must make sure to sign the COVID-19 Self Declaration upon entering the campus and consider the following:
  - If the student's age is less than 20 years, the guardian must sign the declaration. In case the student is over twenty years old, the student can sign the declaration himself.
7. All USTF employees and students travelling must return 14 days before their scheduled working date, in line with quarantine procedures upon returning from travel.
8. Suppose parents are returning from travel wish to enter the university campus to meet with a specific person or obtain certain papers or the like. In that case, this is done with a member of the security personnel until the end of their treatment. They are considering the precautionary measures and conditions for entering the campus.
9. All students are obligated to report their absence on any day after starting the study, especially the practical subjects, clinics, and studios inside the campus for the concerned persons.
10. In the event of symptoms of COVID-19 among students or employees, must inform the Health and Safety Committee to take appropriate health measures.

### **SECOND: Vaccination**

1. Attendance for the USTF students is only allowed for students who received both doses of the vaccine and after 14 days have passed since receiving the 2nd dose. Noting that Green pass protocol will be applied to enter the premises.
2. USTF students who are exempted from the vaccine will be allowed to physically attend provided they get a PCR test once a week.
3. Vaccination is mandatory to access university hostel, and for those who are exempt from COVID-19 vaccine, need to conduct a weekly PCR test.
4. To enter university hostel at the beginning of the academic year, a 96-hour PCR test is required.
5. All students are required to download the Al-Hosn app to prove their vaccination status and test results.
6. Academic, administrative staff & service providers must receive both doses of the vaccine & can only enter the campus after 14 days have passed from taking the 2nd dose, applying the Green Pass protocol.
7. All USTF students must have a negative PCR result of no more than 96 hours at the start of the academic year
8. Parents and guardians are allowed inside the campus. The Green Pass protocol will be applied.
9. The above-mentioned criteria are subject to change based on the latest requirements of health authorities in coordination with the committees and local emergency, crises, and disasters teams in Fujairah emirate.

Wishing you all the best

FORWARD TOGETHER

ننطلق معاً

 USTFujairah

## USTF Announcement

University of science and Technology of Fujairah

O:+97192222644 | M:+971567771910

[www.ustf.ac.ae](http://www.ustf.ac.ae)



FORWARD TOGETHER  
APPLY NOW

USTF

ننطلق معاً  
سجل الآن